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Eleccionscomunals
DISSABTE

23 DE NOVEMBRE DEL 2007 11el Periòdic d’Andorra

Pàgines 7 a 11 888La campanya 3 Canillo

Bàrcia i la transparència
El candidat mostra la seva proximitat i apel.la a la millora de les finances

ALBERT VÁZQUEZ*
CANILLO

33 Bàrcia i els membres de la llista a Canillo, dijous passat.

EL PERIÒDIC

U
n audiovisual on s’enca-
denaven imatges de tots
els candidats de l’Alterna-
tiva per a aquests comicis

va donar la benvinguda al prop de
vuitanta assistents que es van reu-
nir al Palau de Gel de Canillo. El
president del Grup Parlamentari
Socialdemòcrata, Jaume Bartu-
meu, va ser el primer a pujar a la
tarima. El seu discurs va tenir un
missatge clar: les polítiques de co-
hesió social per a tothom. I no va
desaprofitar l’ocasió per llançar un
parell de dards: «El dels PLA no ens
fan por amb la seva prepotència.
Està clar que governen per a una
aristocràcia del diner».

Després de l’aparició de Bartu-
meu, va ser el torn del número dos
de la llista canillenca, Francesc Xa-
vier Riba. Però el plat fort de la cita
va arribar més tard, amb la presèn-
cia de Gerard Bàrcia. El líder de
l’Alternativa a Canillo va apel.lar a
la confiança, amb una picada
d’ullet als seus oients. «Canillo és
una parròquia oberta, no és tan
conservadora com alguns ens vo-

len fer creure». La primera partici-
pació de la coalició a Canillo reque-
ria un discurs de proximitat, i Bàr-
cia el va dur a terme explicant la
seva biografia política. «El 1995
buscava un projecte progressista.
Aquest era el del PS». Tot seguit va
entrar en matèria: va parlar de les
finances i de l’economia de la par-
ròquia. Els números van entrar en
escena. Havia vingut a parlar
d’això i va demostrar que, tot i que
va abusar de dades, tenia la lliçó
ben apressa. Bàrcia va criticar la
poca despesa en inversions del
Comú i la rebaixa del deute (de 30
a 16 milions) que va assegurar que
es devia a un fet circumstancial:
una moratòria de la construcció
dels anys 2003 i 2004. No va trigar
a eludir la falta d’inversió per part
de l’actual Comú i va llençar una
promesa: si l’Alternativa entra en
majoria a la casa comunal, es re-
captaran 63 milions en el període
2008-2011 i es dedicaran a la inver-
sió, el funcionament de la par-
ròquia i a la rebaixa del deute. El
2011 serà de 9 milions d’euros.

La gestió del PLA, i del cònsol
Enric Casadevall, va ser el blanc de

les seves crítiques. I fins i tot va treu-
re un somriure als assistents en asse-
gurar que Casadevall té el despatx
més gran dels comuns. «És inaccep-
table que l’actual cònsol s’hagi fet el
despatx més gran des tots els co-

muns d’Andorra», va afirmar. Al fi-
nal de l’acte, tots els membres de la
llista van pujar a la tarima per salu-
dar. El primer assalt de Bàrcia es va
saldar amb bona nota. H
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3 DEUTE COMUNAL

El candidat promet rebaixar
el deute comunal fins als
nou milions d’aquí al 2011

3 SUPORT

Jaume Bartumeu va donar
suport a Gerard Bàrcia en el
seu primer acte a Canillo


